
Zápisnica
napísaná zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Kráľovej Lehote konaného dŤn 15.05.2023
v zasadacej miestnosti obecného úradu v Kráľovej Lehote

Pľítomní:
Mgr. Eľika Šteučeková - staľostka obce
Baľbora Čupániová, Vladimír Kapľíni, Zdenko Lehotský, Ing. Eva Sopková,
Ing. Ján Šteuček, PhD. - poslanci oZ,
PhDľ. Desana Stromková _ hlavná kontrolórka obce
Bc. Maľtina Vaľgová - pľacovníčka obecného úradu
Viera Petrovská, Kľáľova Lehota č.101

Ospľavedlnení: -

Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Kľáľovej Lehote otvoľila a viedla Mgľ. Erika
Šteučeková, staľostka obce. Konštatovala, že z ce|kového počtu 5 poslancov sú prítomní 5
poslanci, takŽe obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Privítala Vieľu Petľovskú.
Staľostka obce Mgr. Eľika Šteučeková uviedla, Že poslancom bola e-mailovou poštou dňa
10.05.2023 zaslanápozvánkanaoZ spolu s materiálom na rokovanie obecného zastupiteľstva,
doplnila bod č. 5. o schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bľemena
v pľospech Stredoslovenskej distribučnej a's. Ži|ina na časti pozemku parc. č. C-KN 20617

o rnýmeľe 2 m2. Vecné bľemeno spočíva v práve vstupu na pozemok. Další progľam bol bez
ZÍneny.

1. Schválenie pľogramu
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Kontrola plnenia pľijaých uznesení
4. Správa hlavnej kontrolórky z vykonaných kontrol
5. Schválenie podmienok v Zmluve o budúcej kúpnej zmluve medzi účastníkmi

Stredoslovenská distľibučná , a.s', Žilina a obec Kľáľova Lehota na časti pozemku paľc.
č. E-KN 1140 v k'ú. Kľáľova lehota, na ktoľom sa bude nachádzať elektľoeneľgetické
zariadenie stavby ,,Kľáľova Lehota -Zaronodňou _ Rozšíľenie NNK".
Schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriaďeni vecného bľemena v pľospech
Stľedoslovenskej distľibučnej a.s. Žilina na časti pozemku paľc. č. C-KN 20617

o výmere 2 m2.

6. Vyľadenie azaraďenie kníh zpľíľastkového zoznam:u obecnej kniŽnice Kľáľova
Lehota

7. Prerokovanie ponuky návrhu na kúpu pozemku parc. č. C-KN 488/1 v k.ú. Kľáľova
Lehota od Železníc SR

8. Pľeľokovanie ponuky návrhu na kúpu pozemku parc. č. C-KN 557l17 , 557lI8, 557l28,
557133 a 557134 od Lesov SR

9. Pľerokovanie žiadosti o prenájom priestorov v objekte Drobnej pľevádzky
10. Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce Kľáľova Lehota č. ll2023 o určení

vyšky dotácie na pľevádzku amzdy Materskej školy v Kľáľovej Lehote a Školskei
jedálne pri MŠ Kľál'ova Lehota 82 ana pľevádzku amzdy na záujmové vzdelávanie
detí s trvalým pobytom naÍyemí obce Kĺáľova Lehota

1 1. Informácia o pľebiehajúcom audite za rok2022
12. Rôzne
13. Diskusia
14. Zakončenie



2. Uľčenie zapisovatel'a a oveľovatel'ov zápisnice

Mgľ. Erika Šteučeková, staľostka obce určila za zapisovateľku zápisnice Bc. Martinu
Vargovú a za overovateľov zápisnice uľčila Barboru Čupániovú aZdelka Lehotského.

3. Kontľola plnenia pľijafých uznesenĺ

Mgr. Erika Šteučeková, starostka obce konštatovala, že uznesenia č. 1 _ 6,8,IIl2023 zo
zasadnutia obecného zastupiteľstvazo dt'a 15.02.2023 sú splnené. PriebeŽne sa plní uznesenie
č. 712023, ponuka návľhu na kúpu pozemku parc. č. C-KN 488/1 v k.ú. Král'ova Lehota od
Železnic SR, uznesenie č. 912023, ponuka na kúpu pozemkov parc. č. C-KN 557l17,557lI8,
557 l28, 557l33 a 557l34 v k.ú. Kľáľova Lehota od Lesov SR a uznesenie č. I0l2023 prenájom
pľiestorov v objekte Dľobnej prevádzky. Priebežne sa plní uznesenie č.2812022, ktoým sa
berie na vedomie informácia o pľipľavovanom pľojekte ,,Zlepšenie materiálno-technického
vybavenia mateľskej školy Kľáľova Lehota'' v rámci výmv IROP-CLLD s dofinancovaním
moŽných zqýšených cieĺ za tovary a sluŽby v ľoku 2023 oproti predloŽeným cenoqým
ponukám z roku 2022.

4. Správa hlavnej kontľolóľky z vykonaných kontľol

Mgr. Eľika Šteučeková, starostka obce uviedla, že hlavná kontľolórka vykonala finančnú
kontrolu účtovných dokladov - došlých faktúr za 4. štvrťrok 2022 v obci Kráľova Lehota a
kontľolu zverejňovania dokumentov a poskytovania informácii obcou Kľáľova Lehota
v zmysle zákona č. 21112000 Z.z. o slobodnom pľístupe k informáciám v Z.fl.P., zákona č.

36911990 Zb. o obecnom zriadeni v Z.n.p., zákona č. 138/199I Zb. o majetku obcí v Z.fl.P.,
zákona č. 58312004 Z.z. o rozpočtových pľavidlách územnej samosprávy v z.n.p. a následne
popľosila kontrolórku obce, aby prítomných informovala o vykonaných kontľolách.
Kontrolórka obce uviedla, Že verejné prostľiedky boli v sledovanom období vynakladané
účelne a efektívne na zabezpečenie chodu obce a mateľskej školy, okĺem nákladov
faktuľovaných obci na zák|ade faktúr č. 20912022 a č. 21512022 bez V'rytia rozpočtom obce
a bez schválenia obecným zastupiteľstvom. Na túto informáciu reagoval pán Vladimíľ Kapľíni
a uviedol, Že obe faktúry boli pľejednané na zastupiteľstvách vroku 2022, čo je aj uvedené
v zápisniciach zroku 2022. Kontľolórka obce objasnila pľítomným, že faktira 21512022 na
sumu 2880.- EUR s DPH za kúpu pozemkov parc. č. C-KN 48812 a parc. č. C-KN 488/13 od
Že|ezníc SR bola obcou uhľadená bez krytía v schválenom ľozpočte na rok 2022 a bez
schválenia kúpnej ceny pozemkov obecným zastupiteľstvom. obecné zastupiteľstvo
uznesením číslo č. I3l2022 dalo len predbeŽný súhlas staľostovi obce na ľokovanie o cene. Po
dojednaní ceny bolo nevyhnutné pľrjať uznesenie, ktorym oZ schvaľuje kúpnu cenu. Pre
zápis pľedmetných pozemkov do katastľa nehnuteľností bolo potrebné prrjať nové uznesenie
ku kúpnej zmluve. Potrebné uznesenie bolo oZ pľijaté vo febľuári 2023 - uznesenie 0612023.
Kontrolórka obce uviedla, Že rovnako aj faktúra č.20912022 na sumu 4 |8I,57 EUR s DPH
od firmy RILINE, s.ľ.o. RuŽombeľok bola vystavená na základe objednávky z 18.10.2022 na

opravu živičného krytu komunikácie Kráľova Lehota, ktoľá sa odvoláva na zmluvu o dielo
z 02.II.202l. Uvedená oprava a náklady na ňu neboli rozpočtované v schválenom ľozpočte
obce na rck2022 a bolo vyplatené bez schválenia v obecnom zastupiteľstve.

Mgľ. Eľika Šteučeková, starostka obce poŽiadala poslancov o vyjadľenie sa k spľávam
z vykonaných kontrol hlavnej kontrolórky. ostatní poslanci nemali žiaďne pripomienky
a Správu z finančnej kontľoly účtovných dokladov - došlých faktúľ za 4. štvrťrok2022 v obci
Kľáľova Lehota a Správu z kontroly zverejňovania dokumentov a poskytovania infoľmácii



5. Schválenie podmienok v Zmluve o budúcej kúpnej zmluve medzi účastníkmi
Stľedoslovenská distľibučná, a.s.o Žilina a obec Kľál'ova Lehota na časti pozemku
paľc. č. E-KN 1140 v k.ú. Král'ova Lehota, na ktoľom sa bude nachádzat'
elektľoeneľgetické zaľiadenie stavby,,Kľál'ova Lehota - Za rozĺ,odňou-Rozšírenie
NNK".
Schválenie podmienok Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena
v prospech Stredoslovenskej distľibučnej a.s. Zi|ina na časti pozemku parc. č. C-KN
20617ovýmere2m2.

obcou Kľáľova Lehota v zmysle zákoĺa č. 2IIl2000 Z.z. o slobodnom pľístupe
k informáciám v z.n.p, zákona č. 369l|990 Zb. o obecnom zĺiadení v Z.n.p., zákona č.

l38l|99l Zb. o majetku obcí v Z.fl.P., zákona č. 58312004 Z.z. o rozpočtových pľavidlách
územnej samospľávy v Z.n.p. berú na vedomie.

Mgľ. Erika Šteučeková, starostka obce uviedla, Že Stľedoslovenská distľibučná a.s., Pri
Rajčianke Žilina zaslala obci Zmluvu o budúcej kúpnej zmluve na časť pozemku parc. č.
E-KN ll40, druh pozemku zastavané plochy anádvorie o výmere 10 m2 zcelkovej výmery
906 m2, ktorej vlastníkom je obec Kĺáľova Lehota. Je to pozemok pri chatkách za dedinou,
na ktorom bude stáť elektľoenergetické zariadenie. Po rea|izácii stavby bude zameraná
skutočná rnýmera časti pozemku. Pľedmet pľevodu bude novovytvorená parcela zameraná
porealizačným GP acena bude stanovená vzmysle znaleckého posudku vypracovaným
kupujúcim.

Mgľ. Eľika Šteučeková' staľostka obce poŽiadala poslancov o vyjadrenie sa k pľedloŽenej
Zmluve o budúcej kúpnej zmluve medzi Stredoslovenskou distľibučnou a obcou Kľáľova
Lehota. o slovo požiadal poslanec Vladimír Kapríni a uviedol, že dal požiadavku' aby
osadenie PzuSS bolo na hľanici obecného pozemku. Poslanci nemali viac pripomienok
a s podmienkami predloŽenej Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve medzi Stľedoslovenskou
distribučnou a obcou Kĺáľova Lehota súhlasili.

Mgr. Erika Šteučeková' starostka obce uviedla, že Stredoslovenská distribučná a.s., Pľi
Rajčianke Ži|inazaslala Zmluvu obudúcej zmluve oniadení vecného bľemena vprospech
obce na časti pozemku parc. č. C-KN 20617 v k.ú. Kľáľova Lehota vo vlastníctve obce, ktoré
budú dotknute realizáciou stavby ,,Kľáľova Lehota _ pri požiaľnej zbrojnici - rozšírenie
NNK". o tejto stavbe starostka obce infoľmovala na minulých zastupiteľstvách a bola
schválená rovnaká zmluva na pozemky 206lI a272l2. Stavba sa dotkne aj paľcely č.

C-KN 20617, ktoľá nebola v zmluve uvedená. Pri územnom konaní bol na to stavebník
upozomený , Že je potrebné r:iadiť vecné bremeno vstupu na pozemok.

Mgr. Eľika Šteučeková, starostka obce poŽiadala poslancov o vyjadľenie sa
k podmienkam v Zm|uve o budúcej zmluve o zriadení vecného bľemena medzi
Stredoslovenskou distľibučnou a obcou Kĺáľova Lehota v prospech obce. Poslanci nemali
pripomienky a s podmienkami v Zmluve o budúcej zmluve o zriadení vecného bľemena
medzi Stľedoslovenskou distľibučnou a obcou Kĺáľova Lehota v prospech obce súhlasili.

6. Vyradenie a zaľadenie kníh z pľíľastkového zoznamu Obecnej knžnice Kľál'ova
Lehota

Mgr. Eľika Šteučeková' staľostka obce uviedla, Že knihovníčka obecnej kniŽnice
Kľáľova Lehota zaslrala obci zoznam na vyľadenie azaradenie kníh z príľastkového zoznamu
obecnej kniŽnice Kráľova Lehota. Zoznam kníh zaradených do zoznamu a zoznam kníh



vyľadených Zo zoznamu za rok 2022 bo| poslancom obecného zastupiteľstvazaslaný mailom
15.05.2023.

Mgr. Erika Šteučeková, starostka obce poŽiadala poslancov o vy'jadľenie sa k vyradeniu
azaradeniu kníh z prírastkového zoznamu obecnej kniŽnice Kľáľova Lehota. Poslanci nemali
pripomienky asvyradením azaradením kníh zprírastkoveho zoznamu obecnej kniŽnice
Kľáľova Lehota súhlasili.

7. Prerokovanie ponuky návľhu na kúpu pozemku parc. č. C-KN 48811v k.ú. Kľál'ova
Lehota od Zelezníc SR

Mgr. Erika Šteučeková, starostka obce uviedla, že Železnice SR, Správa majetku ŽSR
Bratislava listom zo dňa 25.Il.2022 zaslali opätovný návrh na odpredaj pozemku parc. č.
488/1 oqýmeľe 630 m2 vk.ú. Kľáľova Lehota za kúpnu cenu 3108 Eur bez DPH, čo je
3 729,60 Euľ s DPH. obec Kľáľova Lehota má časť pozemku o qýmeľe 105 m2 v pľenájme, je
na ňom vybudovaný cyklochodník a ostatná časť je skala. Na obecnom zastupiteľstve, ktoré
sa konalo dňn 15.02.2023 bo|a uznesením č,.712023 schválená kúpa pozemku azároveĺlbola
starostka obce poverená, aby pľeveľila moŽnosť kúpi časti pozemku len o výmere 105 m2,

ktorá je v nájme obce a vedie po ňom cyklochodník. Po pľeskúmaní moŽnosti staľostka obce
zistila, Že vypracovanie geometrického plánu a znaleckého posudku by bolo finančne
neefektívne. Staľostka obce a Železnice SR dospeli knázoru, Že bude pre obec efektívne
kúpiť pozemok ako celok aŤeleznice SR súhlasia s vypracovaním nového znaleckého
posudku kupujúcim na cenu celého pozemku o ýmeľe 630 m2. Pľedbežná cena pozemku by
bola vo ýške cca 2 200 €, čím obec ušetrí l 529 ,60 Eur .

Mgr. Eľika Šteučeková, staľostka obce dala hlasovať Zawptacovanie nového znaleckého
posudku na prevod nehnuteľného majetku a stanovenie všeobecnej hodnoty pozemku parc. č.
C-KN 488/1 v celosti o ýmeľe 630 m2. Poslanci jednohlasne súhlasili s vypracovaním
nového znaleckého posudku na pozemok paľc. č. C-KN 488/1 o ýmere 630 m2 ako celok.

8. Pľerokovanie ponuky návľhu na kúpu pozemkov paľc. č. C-KN 557l|7r557l|89,
557128,557133 a557134 od Lesov SR

Mgr. Eľika Šteučeková, starostka obce informovala, Že 22. decembľa 2022 Lesy SR
zasla\i ponuku na kúpu pozemkov v časti pri ihľisku parc. č. 557ll7 o ýmere 198 m2,

557lI8 ovýmeľe 47I Í7ŕ, 557128 ovýmeľe 798 m2, 557133 ovýmeľe 524 m2,

557l34 o výmere 672 fiŕ, druh pozemku ostatná plocha v k.ú. Kľáľova Lehota vo vlastníctve
Lesov SR v celkovej navrhovanej kúpnej cene 33 298,00 €. Pozemky sú z časti pod
multifunkčným ihriskom, časť miestnej komunikácie, časť záhradaJánaGabriža.

Uznesením č. 912023 bola starostka obce poverená opätovne pľeľokovať moŽnosti kúpy
pozemkov s vlastníkom Lesy SR. V mesiaci april2023 sa starostka obce zúčastnila ľokovania
v Banskej Bystrici so záveľom, že cenováponuka, ktoru ponúkli Lesy SR je konečná 33 298 €
a nie je moŽné ďalej ľokovať o ýhodnejšej cene, nakoľko o tom ľozhodla komisia, ktoľá
zasadá k jednotlivým čiastkovým predajom ako koncoý oľgán. Preto s cenou pozemkov nie
je moŽné ďalej hýbať. Existuje však moŽnosť kúpy jednotliqých ponúkaných paľciel podľa
ťrnančných moŽností obce. obec sa môŽe vyjadľiť len k počtu paľciel' ktoré sa rozhodne
odkúpiť, ale nie ku cene, zaktorÚ sú ponúkané. Ďalej starostka obce uvied|a, že pozemky je
moŽné zap|atiť len jednou splátkou na účet pľedávajúceho a obec nebude môcť pľeviesť
vlastnícke pľávo k pozemkom v pľospech tretích osôb počas desiatich ľokov odo dňa
nadobudnutia vlastníctva.



Starostka obce odporuči|a, žeje potľebné konať v ľámci finančných moŽností obce, aby
sa obec ĺezad|Žovala. Pľioľitne zabezpečiť pľístup k multifunkčnému ihľisku odkúpením
nevyhnutných parciel, a to parc. č. C-KN 557l28,557l33 a 557l34, čím obec z celkovej Sumy
33.298 EUR ušetrí za 669 m2 zbytočnej plochy sumu 8.362 EUR a umoŽní tak dlhoľočnému
uŽívateľovi pozemkov parc. č. C-KN 557ll7 a C-KN 557l|8 Jánovi GábriŽovi si ich formou
Žiadosti od Lesov SR odkúpiť.

Vladimíľ Kapríni uviedol, Že je potrebné vyriešiť záväzok obce voči pánovi Gábrižovi
ým, že sa pozemky odkúpia. Starostka obce uviedla, Že obec Kráľova Lehota neeviduje voči
Jánovi GabľiŽovi Žiadny právny záväzok a ak by obec kúpila všetky uvedené pozemky,
nemohlo by sa po dobu 10 rokov s pozemkami manipulovať aprevádzať ich na tretie osoby.
Zdôrazni|a Že s veľejnými zdrojmi sa musí narábať účelne a hospodárne. o slovo sa pľihlásil
poslanec Ján Šteuček auviedol, že obec by nedokázala pánovi Gabľižovi po 10 rokoch
garantovať predaj a ani cenu pozemkov, ktoľé dlhé ľoky užíva pán Gábriž a v konečnom
dôsledku by mohol o ne prísť. Navrhol, aby si pán Gabľiž poŽiadal o odkúpenie ním
užívaných pozemkov Lesy SR obdobným spôsobom akojeho suseda pani Cerovská.

Poslanec Vladimír Kapríni navľhol poslancom osobné stretnutie s pánom Gábrižom a po
stľetnutí sa prijmú ďalšie kľoky. ostatní poslanci s jeho návrhom súhlasili.

9. Pľeľokovanie žiadosti o pľenájom v objekte Dľobnej prevádzky

Mgľ' Eľika Šteučeková' staľostka obce informovala, Že na obecný úrad bola doručená
Žiadosť o prenájom priestoľov v objekte Drobnej prevádzky od pána Petľa Ilavského, Kľáľova
Lehota 27 a to prázdny pľiestor v humne za účelom chovania 30 ks moľiek. Rovnako má
záujem o prenájom jednej miestnosti priamo v humne' kde paľkuj e Liaz Bobľ za účelom
uskladnenia náradia. DŤn25.04.2023 bolo stretnutie poslancov v objekte Dľobnej prevádzky
za účelom prezretia priestoľov, ktoľé si chce Peter Ilavský prenajať. Ztohto stretnutia sa
ospravedlnila poslankyňa Baľboľa Cupániová.

Poslanec Zdeĺ'ko Lehotský sa vyjadľil, Že súhlasí s prenájmom priestoru na sklad, aj to
najskôr na dobu skúšobnú, ale nie na chov moriek. Poslankyňa Eva Sopkovátiež súhlasí len
s prenájmom pľiestoru na sklad so skúšobnou dobou, ku chovu moriek by sa mali vyjadľiť aj

susedia. Poslanec Vladimíľ Kapríni uviedol, že ak by sa odsúhlasil pľenájom miestnosti ako
skladové priestory, tak pán Ilavský nemôŽe ľobiť úpľavy otvorov, ktoré pľesahujú šírku
súčasných prechodov bez statického posudku. Poslanec Vladimír Kapríni uviedol, Že ešte ako
starosta obce poskytol Petľovi Ilavskému pouŽité odkvapové Žľaby na stľechu obecného
humna, keďŽe dažďová voda z obecného humna steká do dvoľa Petra Ilavského a uvedené
odkvapové žľaby do dnešného dňa nie sú osadené. Starostka obce uviedla, Že odkvapové
mody a žľaby musí zabezpečiť a osadiť vlastník budovy, čiŽe v tomto prípade obec. Poslanec
Ján Šteuček sa vyjadľil k uvedenej problematike z pohľadu občanov Kľáľovej Lehoty
aj zpohľadu obecného úľadu. Uviedol Že nakoľko obec navrhované priestory na prenájom
nevyuživa, bol by zmožného prenájmu pľíjem do obecného rozpočtu. Prenájom
poŽadovaných priestoľov by povolil na oba účely, ale len so súhlasom susedov, ktoľí sa budú
k uvedenej veci aj tak vyjadľovať. Uviedol že zámer bude zo zákona zveľejnený a budú sa
k nemu môcť vyjadriť susedia čiŽe obe dotknuté strany. Kontrolóľka obce uviedla, Že je
potľebné najskôr zveľejniť zámet prenájmu po dobu 15 dní aaŽ potom pľistúpiť
k schvaľovaniu pľenájmu. Poslankyňa Barboľa Čupániová sazďrŽalahlasovania.

Mgr. Eľika Šteučeková, staľostka obce požiadala poslancov aby sa vyjadrili k pľenájmu
pľiestoľov na chov moriek a k pľenájmu miestnosti na sklad. Traja poslanci hlasovali proti
pľenájmu priestoľov na chov moľiek' jeden poslanec bol za a jedna poslankyňa sa zďrŽa|a



hlasovania. Poslanci jednohlasne schválili pľenájom jednej miestnosti v humne, kde paľkuje
Liaz Bobr za účelom uskladnenianáraďia'

Na zasadnutí sa zúčastnila pani Vieľa Petrovská, ktorá sa infoľmovala, či by si mohli
kúpiť susedný obecný pozemok _ spomínané humno a aký je postup. Staľostka obce
odpovedala, že je potrebné podať Žiadosť na obecný úrad aŽiadosť sa bude posudzovať
ľiadnym zákonným postupom.

10. Schválenie Všeobecne zá.ľäzného nariadenia obce Král'ova Lehota č,.112023 o uľčení
vyšky dotácie -na prevádzku a mzdy Mateľskej školy v Kľál'ovej Lehote a Škotskej
jedálne pľi MS Kľál'ova Lehota 82 ana pľevádzku amzdy na záujmové vzdelávanie
detí s trvalým pobytom na území obce Kľál'ova Lehota

Mgľ. Eľika Šteučeková, starostka obce informovala, že návrh VZN č. Il2023 o určení
vyšky dotácie naprevádzku a mzdy Mateľskej školy v Kĺáľovej Lehote a Školskej jedálne pľi
MŠ v Kľáľovej Lehote, na správu budovy MŠ a ŠJ Kľáľova Lehota 82 anaprevádzku amzdy
na záujmové vzde|ávanie detí s trvalým pobytom na uzemi obce Kráľova Lehota bol
poslancom zas|aný spolu s pozvánkou na oZ. Návľh VZN bol zverejnený na úľadnej tabuli
obce a na webovej stľánke obce od 05.04.2023 do 22.04.2023'

Ku VZN č.Il2023je vypracovanáaj dôvodová spľáva.
Staľostka obce dala slovo poslancom na vy'jadľenie sa k predmetnému návrhu VZN.

Poslanci s pľedloŽeným návľhom VZN č. Il2023 súhlasili a schválili ho.

11. Informácia o pľebiehajúcom audite za rok2022

Mgr. Erika Šteučeková, starostka obce informovala, že dňa 12.04.2023 vykonala

audítorka pani Huštáková overovanie údajov - účtov, ktoré boli podkladom pre zostavenie

individuálnej účtovnej závierky za rok 2022. Infoľmáciu o zistených skutočnostiach podala

kontľolórka obce, uviedla, že audítoľka zistila, Že obec Kľáľova Lehota porušila zákon

o účtovníctve a od ľoku 2019 do ľoku 2022 nemala účtovnú závieľku overenú audítoľom.

Ďalej uviedla, že nesedia stavy majetku _ účtovnícky a nebola vykonaná ani ýzická
inventaľizácia majetku. Nebola vykonaná ani inventarizácia účtov - nesedia stavy na účtoch.

odporučila, aby bolo účtovníctvo vedené v súlade s Postupmi účtovania pre obce, ktoré boli
novelizovan é 12. 12.2022 opatľením Mini steľstva fi nanci í.

Poslanec Vladimíľ Kapríni k auditu uviedol, že pri kaŽdej koncoľočnej uzávieľke bola

pľiloŽená správa z auditu.

12. Rôzne

Erika Šteučeková, starostka obce informovala poslancov:

a) o projekte ,,Zlepšenie materálno-technického zabezpečenia Mateľskej školy
v Kľáľovej Lehote'o, uviedla' Že pľojekt sa skladá z 5 časti ato
} Pľacovné stoly a viacúčeloqý robot, ktoľé budú vymenené v školskej kuchyni,

nám boli dodané 25.04.2023 a budú sa inštalovať v najbliŽšom období.



} Svietidlá do MŠ boli dodané 17.04.2023 amontétž bola zĺealizovaná vsobotu
22.04.2023 dodávateľom a to v jedálni, malej tľiede, veľkej tľiede, v oboch
spálňach a na chodbách.

} Kobeľce do MŠ boli dodané 24.03.2023 a budú poloŽené po ukončení stavebných
prác.

} Stavebnepráce, ktoré sa budú ľealizovať vjedálni a vo veľkej triede a pozostávajú
s úpľavy podláh' kde bude v jedálni vyrovnaná podlaha nivelačným poteľom, na
ktoľom bude osadená vinylová podlaha, vo veľkej triede bude v časti poloŽená
vinylová podlaha.

} Nábytok do MŠ stoly, stoličky' skĺinky a učebné pomôcky je v prepľave a bude
nám doručený do 7 dní

b) Poslanec Vladimír Kapríni sa dňa 20'12.2022 vzdal funkcie pľedsedu Komisie pľe
verejný záujem z osobných dôvodov, ale ostal jej členom. Je potľebne zvoliť si nového
pľedsedu uvedenej komisie. Poslanci navľhli Zdenka Lehotského na predsedu Komisie
pre verejný záujem, s čím Zdenko Lehotský súhlasil.
Kontrolóľka obce sa opýtala poslanca Vladimíra Kapríniho, či si splnil zákonnú
povinnosť a podal v teľmíne do 30.04'2023 oznámenie funkcií, zamestnaní, činností
a majetkových pomeľov veľejného funkcionáľa. Poslanec Vladimíľ Kapríni odpovedal,
že nepodal, lebo má čas do konca roka2023. Kontrolórka obce ho upozoľnila, Že si
mal túto povinnosť splniť do 30.04.2023 akeďŽe tak nespľavil porušil ým Ustavný
zákon č. 35712004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pľi výkone funkcií veľejných
funkcionáľov.

c) Agria Liptovský ondľej a.s. listom zo dĺru 5.5.2023 zasla|i obci ponuku na odkúpenie
stavby hnojiska Kľáľova Lehota. Pozemok pod stavbou nie je vysporiadaný. PoŽiadala
poslancov, aby sa túto ponukou zvážIi avyjadrili sa knej na budúcom obecnom
zastupiteľstve. Kontľolórka obce neodporučila kúpu stavby, nakoľko pozemky pod
stavbou nie sú vyspoľiadané.

d) 16. mája2023 budú dodané do kotolne MŠ peletky. KeďŽe je zásobník úplne prázdny,
obec bola nútená objednať jednu paletu balených peletiek, aby bolo zabezpečené
kúľenie v MŠ, kým nepľídu dodávateľovi EkoPellets svetlé peletky tľiedy A1' ktoré sú
nám odporučené dodávateľom pecí.

e) Bývalému starostovi obce Vladimíľovi Kaprínimu bola dňa 12.05.2023 vyplatená pľvá
splátka odstupného v sume 4.000 EUR. Ďalšie splátky budú vyplatené v súlade
s finančnými moŽnosťami obce. Celkoý dlh voči Vladimíľovi Kaprínimu bol 1l 500
Euľ.

0 Ďalšie zastupiteľstvo bude koncom júna 2023 a bude sa schvaľovať záverečný účet
obce.

13. Diskusia

Starostka obce otvoľila diskusiu. V diskusii sa prihlásil o slovo poslanec Ján Šteuček,
ktoý ľeagoval na položené otázky poslanca Vladimíra Kapríniho z predchádzajúceho
obecného zastupiteľstva. Reagoval na opravu obecného osobného automobilu v Sume 700 Eur.
Poslancom bola predloŽená k nahliadnutiu faktúra s fotodokumentáciou opravovaných



a vyvarovaných častí karosérie pred blíŽiacou sa STK. Ďalej reagoval na údajné pľeplatenie
dovolenky staľostke obce. Uviedol že dovolenka jej nebola preplatená apľeniesla sa jej do
tohto roka. Poukénal na pľeplácanie dovolenky bývalému staľostovi obce Vladimírovi
Kapľínimu, kedy mu bola v období rokov 2009-2022 preplatená dovolenka za70 dní.

Na to reagoval poslanec Vladimíľ Kapríni a vysvetlil, Že chcel získať informáciu
ohľadom vyšky odvodov koncom roka2022, nakolko to bola dosť vysoká suma.

KeďŽe sa už nik neprihlásil do diskusie, starostka obce diskusiu ukončila.

14. Zakončenie

Mgr. Erika Šteučeková, staľostka obce sa poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie
obecného zastupiteľstva ukončila.

Zapisala: Bc. Martina Vargová
lTuS,' -' l/

Starostka obce:
Mgľ. Erika Šteučeková

Overovatelia

Barboľa Čupániová

Zdenko Lehotský


